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Op 29 november 2023 ontvingen wij vragen van PvdA over het Raadsvoorstel Legesverordening 

2024. Hieronder treft u de gestelde vragen aan, met het daarbij behorende antwoord: 

 

1. Wat wordt er precies bedoeld met gereserveerd? 

 

Antwoord 

We hanteren voor de tarieventabel het model van de VNG. Een aantal artikelen uit dit model 

gebruiken we (op dit moment) niet omdat dit voor onze gemeente niet van toepassing is of we 

maakten andere keuzes. Mogelijk gaan we deze artikelen in de toekomst wel gebruiken. Om bij 

nieuwe artikelen de nummering niet aan te hoeven passen volgen we nu al het model van de VNG en 

staan deze artikelen op gereserveerd.  

 

2. Zijn de tarieven hiervoor wettelijk vastgelegd of juist niet? 

 

Antwoord 

Het betreft geen wettelijke tarieven. De wettelijke tarieven zoals bijvoorbeeld voor een 

identiteitsbewijs of rijbewijs staan gewoon in de tarieventabel.  

 

3. Kan de gemeente hier zelf beslissen welk tarief gehanteerd wordt? 

 

Antwoord 

Als we een gereserveerd artikel gaan gebruiken dan berekenen we het bijbehorende tarief op 

dezelfde wijze (kostendekkendheidsberekening) als de overige tarieven in de tabel. Tenzij het in de 

toekomst een wettelijk tarief is dan vermelden we dit tarief.  

 

4. Hoe wordt dit gecommuniceerd naar de inwoners mochten zij van een van de diensten gebruik 

willen maken? 

 

Antwoord 

Het betreffende artikel kan een dienst zijn die bij onze gemeente niet voorkomt. Of de gemeente 

maakte de keuze de dienst elders in de tabel onder te brengen.  


